

「凡事謝恩，讚美不盡」

In Everything Give Thanks, Praise Without Ceasing

12-29-2013

于宏潔弟兄

經文：詩50:23;帖前5:16-18;詩18:3;詩 106:47;詩150:1-3,6;詩 65:1;詩100:1-2,4-5

Scriptures: Psalm 50:23; 1 Thessalonians 5:16-18; Psalm 18:3; Psalm 106:47; Psalm 150:1-3,6; Psalm 65:1; Psalm 100:1-2, 4-5

背誦經文：16 要常常喜樂， 17 不住地禱告， 18 凡事謝恩；因為這是 神在基督耶穌裏向你們所定的旨意。(帖前5:16-18)

Memory Verses: Rejoice always, pray without ceasing, in everything give thanks; for this is the will of God in Christ Jesus for you. (1 Thessalonians 5:16-18)

A) 感恩是喜樂生活的祕訣，更是榮耀 神的途徑

A) Thanksgiving is a secret to joyful life, even more so a way to glory God

- 凡以感謝獻上為祭的便是榮耀我...(詩50:23)
- Whoever offers praise glorifies Me ... (Psalm 50:23)
- 喜樂的大小是與感恩的心成正比
- The magnitude of our joy is proportional to our thanksgiving
- 16 要常常喜樂， 17 不住地禱告， 18 凡事謝恩；因為這是 神在基督耶穌裏向你們所定的旨意。(帖前5:16-18)
- Rejoice always, pray without ceasing, in everything give thanks; for this is the will of God in Christ Jesus for you. (1 Thessalonians 5:16-18)

B) 以讚美向仇敵誇勝，並歸榮耀給 神

B) Triumph over the enemies with praise and give glory to God

- 我要求告當讚美的耶和華；這樣我必從仇敵手中被救出來。(詩18:3)
- I will call upon the LORD, who is worthy to be praised; so shall I be saved from my enemies. (Psalm 18:3)
- 耶和華—我們的神啊，求你拯救我們...我們好稱讚你的聖名，以讚美你為誇勝。(詩 106:47)
- Save us, O LORD our God, and gather us from among the Gentiles, to give thanks to Your holy name, to triumph in Your praise. (Psalm 18:3)
- 你們要讚美耶和華！在 神的聖所讚美他！在他顯能力的穹蒼讚美他！ 2 要因他大能的作為讚美他，按著他極美的大德讚美他！ ... 6 凡有氣息的都要讚美耶和華！你們要讚美耶和華！(詩150:1-3,6)

Praise the LORD! Praise God in His sanctuary; Praise Him in His mighty firmament! Praise Him for His mighty acts; Praise Him according to His excellent greatness! Praise Him with the sound of the trumpet; Praise Him with the lute and harp! ... Let everything that has breath praise the LORD. Praise the LORD! (Psalm 150:1-3,6)

- 神啊，錫安的人都等候讚美你...(詩 65:1)
- Praise is awaiting You, O God, in Zion; ... (Psalm 65:1)

C) 以稱謝和讚美進入 神豐富的救恩與同在

C) Enter into God's abundant salvation and presence with thanksgiving and praise

- 普天下當向耶和華歡呼！ **2** 你們當樂意事奉耶和華，當來向他歌唱！ ... **4** 當稱謝進入他的門；當讚美進入他的院。當感謝他，稱頌他的名！ **5** 因為耶和華本為善。他的慈愛存到永遠；他的信實直到萬代。(詩100:1-2, 4-5)
- Make a joyful shout to the LORD, all you lands! Serve the LORD with gladness; Come before His presence with singing. ... Enter into His gates with thanksgiving, And into His courts with praise. Be thankful to Him, and bless His name. For the LORD is good; His mercy is everlasting, And His truth endures to all generations. (Psalm 100:1-2, 4-5)